
Leden stemmen in met nieuwbouwplannen  

  

Op maandag 4 juli hield de Sportclub de tweede bijzondere Algemene Leden Vergadering in 2016. 

Op de agenda stond het besluit tot oprichting van een stichting die het beheer van de accommodatie 

ter hand neemt. Op de agenda stond verder het verslag van de vorige vergadering op 17 februari 

2016. Met beide agendapunten werd anoniem ingestemd door de aanwezige leden. 

  

 

Tijdens de eerste bijzondere Algemene Leden Vergadering 2016, die op woensdag 17 februari werd 

gehouden  in het spelershome, hebben de leden unaniem ingestemd met het voorstel van het 

bestuur tot concrete stappen voor nieuwbouw.  

Het streven is om binnen enkele maanden te starten met de bouw van een viertal kleedkamers. Dit 

als eerste fase van een lange termijn plan tot vervanging van de huidige gebouwen en de omzetting 

van de bestaande grasvelden in kunstgrasvelden. Dit om een verdere financieel gezonde groei van 

onze vereniging mogelijk te maken. 

Eerst werden de leden bijgepraat door voorzitter Cock van Zanten over de stand van zaken rond de 

besprekingen met de gemeente over de velden, de jeugdopleiding, de accomodatie en de eventuele 

onderhuur door studentenvereniging Antibarbari.  

http://scexcelsior.nl/index.php/component/mailto/?tmpl=component&template=scexcelsior&link=a96b5abc7015d8aac0104d4aff4154fef6f4d2ad


 

Vervolgens ging financieel adviseur van het bestuur Bob de Lange verder in op de stand van zaken 

van onze vereniging rond de samenwerking met de SBV bij de jeugdopleiding en de verdere 

financiele onderbouwing van de plannen.  

 

Daarna lichtte architect Wim van As de plannen voor ons complex verder toe aan de hand van een 

aantal boeiende sfeerbeelden. 



 

Na diverse gedachtenwisselingen met de aanwezige leden werd uiteindelijk unaniem ingestemd met 

het gepresenteerde traject. 

 

 De avond werd afgesloten met een gezellig napraten aan Johnnies' bar. 



 

 


